

北京五洲恒通认证有限公司

CHTC 办字（2026）第（029）号

关于 FSSC 22000 食品安全管理体系 Version 7 转版工作通知

尊敬的认证客户：

根据 FSSC 基金会 2026 年 5 月 1 日正式发布的 FSSC 22000 V7.0 新版方案，结合官方统一转版过渡期规则，为保障各获证企业证书持续有效、体系合规运行，现就 FSSC 22000 V6.0 版本向 V7.0 版本转版、证书换发相关事宜通知如下：根据 FSSC 基金会于 2026 年 5 月 1 日发布的《FSSC 22000 Version 7 转版流程》及《FSSC 22000 方案 Version 7》相关要求，为确保各获证组织及时了解方案转版要求，顺利完成 FSSC 22000 食品安全管理体系由 Version 6 向 Version 7 的转换，现将有关事项通知如下：/

一、适用范围

适用于已获得我机构颁发的 FSSC 22000 Version 6 认证证书且证书处于有效状态的获证组织，以及后续申请 FSSC 22000 认证的相关组织。

二、过渡期整体时间安排

根据 FSSC 基金会发布的转版要求：

1. 依据 FSSC 22000 方案 Version 6 的审核活动最迟可实施至 2027 年 4 月 30 日。自 2027 年 5 月 1 日起，FSSC 22000 审核活动应按照 Version 7 方案要求实施。
2. FSSC 22000 方案 Version 7 转版审核实施时间为 2027 年 5 月 1 日至 2028 年 4 月 30 日。所有 Version 6 认证的组织应于 2028 年 4 月 30 日前完成 Version 7 转版审核。
3. 初始认证审核的情况：从 2027 年 5 月 1 日起进行的审核，第一阶段和第二阶段审核均应按照 V7 进行；或者，在 2027 年 5 月 1 日之

前进行的审核，第一阶段审核应按照 V6 进行；在 2027 年 5 月 1 日或之后进行的审核，第二阶段审核应按照 V7 进行。

三、获证客户转版安排

FSSC 22000 Version 7 转版审核将作为一次完整的转版审核实施，用于确认组织食品安全管理体系符合 Version 7 方案要求。五洲恒通将结合各获证客户现有认证周期、监督审核及再认证审核安排，与客户协商确定适宜的转版审核时间。转版审核通过后，五洲恒通将按照 FSSC 22000 Version 7 要求更新认证证书，原 Version 6 证书有效期按照 FSSC 相关要求进行管理。

四、获证客户需开展的准备工作

为确保顺利完成转版，建议各获证客户提前关注 FSSC 22000 Version 7 方案变化，并结合自身体系运行情况开展差异分析，适时调整相关文件和管理措施。五洲恒通将在转版审核实施前，与相关客户沟通具体审核安排，并告知 Version 7 转版审核相关要求。

五、其他事项

若贵公司在转版筹备、标准解读、审核排期过程中有任何疑问，可随时联系项目负责人或者客服部。

联系电话：010-63180263

联系人：杜鹏

特此通知。

北京五洲恒通认证有限公司

2026年07月21日



Notice Regarding the Upgrade Process for FSSC 22000 Scheme Version 7

Dear Certification Clients:

In accordance with the FSSC 22000 V7.0 officially released by the FSSC Foundation on May 1, 2026, and combined with the official unified upgrade period rules, to ensure the continued validity of certificates and the compliant operation of systems for all certified organizations, we hereby notify you of the following matters concerning the upgrade from FSSC 22000 V6.0 to V7.0 and certificate renewal: According to the "Requirements V7 Upgrade Process" and the relevant requirements of "FSSC 22000 Scheme V7" released by the FSSC Foundation on May 1, 2026, to ensure that all certified organizations understand the upgrade requirements in a timely manner and smoothly complete the upgrade of the FSSC 22000 from Version 6 to Version 7, the relevant matters are hereby notified as follows:

I. Scope

This applies to certified organizations that have obtained a valid FSSC 22000 V6 certification certificate issued by CHTC, as well as organizations subsequently applying for FSSC 22000 certification.

II. Overall Upgrade Timeline

According to the upgrade requirements issued by the FSSC Foundation:

1. Audits against the FSSC 22000 Scheme V6 are only allowed to be delivered up to 30 April 2027. From May 1, 2027, FSSC 22000 audits should be conducted in accordance with Version 7 requirements.

2. Upgrade audits against FSSC 22000 Scheme V7 shall be conducted from 1 May 2027 until 30 April 2028. All organizations certified under Version 6 shall complete the Version 7 upgrade audit by April 30, 2028.
3. Initial certification audits: both the Stage 1 and Stage 2 audit shall be conducted to Version 7 when the audit takes place from 1 May 2027 onwards OR conduct the Stage 1 to Version 6 (when conducted before 1 May 2027) and Stage 2 to Version 7 when conducted on or after 1 May 2027.

III. Upgrade Arrangements for Certified Organizations

The FSSC 22000 Version 7 upgrade audit will be conducted as a complete upgrade audit to confirm that the organization's food safety management system complies with Version 7 requirements. CHTC will consult with each certified organization to determine a suitable upgrade audit time, taking into account their existing certification cycles, surveillance audits, and recertification audit schedules. Upon successful completion of the upgrade audit, CHTC will update the certification certificate according to FSSC 22000 Version 7 requirements. The validity of the original Version 6 certificate will be managed according to relevant FSSC requirements.

IV. Preparatory Work Required for Certified Organizations

To ensure a smooth upgrade, certified organizations are advised to pay attention to the changes in the FSSC 22000 Version 7 scheme in advance and conduct a gap analysis based on their own system operation, adjusting relevant documents and management measures as needed. CHTC will communicate with relevant organizations regarding the specific audit arrangements before the upgrade audit is implemented and inform them of the relevant requirements for the Version 7 upgrade audit.

V. Other Matters

If any questions during the upgrade preparation, standard interpretation, or audit scheduling process, please feel free to contact the project manager or customer service department.

Contact Number: 010-63180263

Contact Person: Peng Du

This is to inform you.

Beijing Continental Hengtong Certification Co., Ltd.

July 21, 2026

